

大同大學 101 學年度轉學入學考試試題

考試科目：英文(含英文作文)

所別：應用外語學系

第 1/1 頁

註：本次考試 不可以參考自己的書籍及筆記； 不可以使用字典； 不可以使用計算器。

I. Writing (50%) :

Do you think a good command of the English language is of importance to every college student in this country in pursuit of academic success, regardless of his or her major? Write an essay of 250-300 words in which you answer this question, support your viewpoint, and end up with a conclusion.

II. Chinese-English Translation (30%) :

Translate the Chinese into idiomatic English.

1. 請用三段文字描述你的個性及嗜好
2. 雖然不是上下班時間 但車流量還是很大
3. 你可以在銀行或當地的書店兌現你的支票
4. 我想找時間和你談一談 星期二或星期三你方便嗎?
5. 友情也好 愛情也好 在他看來都不算什麼
6. 大同大學的教學設備 並不比台大差
7. 只有在台灣才能享受到此等自由
8. 他問我功課 做完了沒有 我回答說還沒有
9. 他因為是外國人 所以筷子用不好
10. 這個英文字要唸得正確 真的是不容易

III. Vocabulary (20)

Fill in each blank with a contextually appropriate word, using the given letter or letters.

1. A true friend will not desert you in time of a ___ (in time of bad fortune or trouble).
2. The food you supply is in a ___ (not enough) for 10 people.
3. I lo ___ (dislike very much, detest) spinach, but I like other green vegetables.
4. When Ed arrived late, he knew his boss would re ___ him (show sharp disapproval).
5. When the curtain came down, the critic's face registered the d ___ (contempt) she felt for the lackluster play.
6. The lack of rain ag ___ (makes more serious or worse) the already serious shortage of food.
7. It seems incongruous to ter ___ (to end) his employment just when he is so successful.
8. The car crash was not an accident; it was a del ___ attempt to kill him.
9. She owes her success not to her cleverness, but to her dil ___ (She works hard).
10. A confrontation is in ___ (is certain to happen) because they dislike each other so much.